

Benefits

- It acts as a sunscreen, preventing degradation of the pesticide residue by ultraviolet light.
- Protects the pesticide from heat decomposition by reflecting the solar radiation.
- Better spray deposition, greatly reduces run off and prevents re-wetting.
- Helps pesticide sprays to penetrate and spread out uniformly on hairy or waxy leaves to get into crevices.
- Protect loss due to rain, irrigation, dew and leaf abrasion.
- Dries rapidly into a waterproof film. It protects systematically translocated chemicals until they can penetrate and enter the plant tissue.
- Being a completely natural and non-toxic product itself, extends the life biological control organisms such as BT (*Bacillus Thuringiensis*) and viral agents.

Usage Recommendation

Product	Rate 10/L
Insecticide	5 ml/L
Fungicide	
Foliar Fertiliser	

Net Content :
500ml

Manufacturing date :



Nu Film P[®]

Completely Natural Product derived from Pine Resin
 纯正天然产品来自松树脂 (非离子)
SPREADER - STICKER - RAINFAST
 扩散剂 - 黏化剂 - 抗雨剂



Mycrop Sdn Bhd (507146-W)

36, Lalan Perindustrian Silibin 2, Off Jalan Jelapang, 30020 Ipoh, Perak Darul Ridzuan, Malaysia.
 Tel: (6) 05-5285281 Fax: (6) 05-5284281 Website : www.mycrop.com.my E-mail : mycrop@po.jaring.my

是优良的黏性和延长剂，特别配方来提高农药及叶面肥的有效期。

使用好处如下：-

- 更好喷射沉积作用，有效减少流失和避免重湿。
- 帮助喷射农药渗透及均匀扩散以多毛和蜡性叶面。
- 避免药流失以雨水，灌溉，露水，叶子磨损。
- 迅速地干而形成薄膜；它保护渗透性农药至渗透植物细胞。
- 避免药退化或分解以紫外线。
- 反射阳光辐射来避免农药被分解。
- 延长农药在叶子表面而避免农药被蒸发掉。
- 因为它是纯正天然产品而不含毒素所以它可安和延长生物控制法如 *Bacillus Thuringiensis*。

推荐使用法

产品	用量/10公升
虫药	5 毫升
菌药	
叶面肥	



Product of:

MILLER CHEMICAL & FERTILIZER CORPORATION OF U.S.A